

КРИТЕРІЇ ПЕРЕБУВАННЯ У ГРУПАХ 1-3 ЄДИНОГО ПОДАТКУ			
Критерії	ГРУПИ ЄДИНОГО ПОДАТКУ 2024		
	ФОП 1 група	ФОП 2 група	ФОП і юрособи 3 група
обмеження за обсягом діяльності 2024 ¹	1 185 700 грн (167 мінімальних зарплат на 01.01)	5 921 400 грн (834 мінімальних зарплат на 01.01)	8 285 700 грн (1167 мінімальних зарплат на 01.01)
кількість працюючих, чол.	0	≤ 10	будь-яка
ставки податку 2024 ¹	Максимальні розміри ⁴		• 3% (платник ПДВ) • 5% (неплатник ПДВ)
	302,80 грн/місяць (не більше 10% прожиткового мінімуму на 01.01)	1420 грн/місяць (не більше 20% мінімальної зарплати на 01.01)	
Звітний період щодо єдиного податку	рік		квартал
Звітний період щодо ЄСВ «за себе» (у ФОП)	рік		
ЄСВ «за себе» у 2024 році ² (лише для ФОП)	мінімум 1562 грн (з 01.03.2022 р. до завершення воєнного стану + 12 місяців після його завершення мають права не платити ³ (підстава – п. 9-19 Прикінцевих і перехідних положень Закону про ЄСВ))		
1 – у розрахунок прийнято значення мінімальної зарплати 7100 грн та прожиткового мінімуму працездатної особи – 3028 грн . Ставки податку для 1-2 групи встановлюються місцевою радою; 2 – у загальному випадку мінімальна сума ЄСВ = мінімальна зарплата × 0,22; 3 – якщо не платити, то втрачається страховий стаж			